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Α Ν Α Κ Ο Ι Ν Ω Σ Η 
 

ΠΡΟΣ                                                                                                                                                                          
1) Υπουργό Προστασίας 

του Πολίτη κ. 
ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗ Μιχάλη. 

2) Αρχηγό Ελληνικής 
Αστυνομίας Αντ/γο κ. 
ΜΑΛΛΙΟ Δημήτριο. 

 
                                                                                                               (μέσω ΠΟΑΣΥ) 

                                                                  

Αγανάκτηση και έντονο προβληματισμό, προκάλεσε η διαταγή με την οποία το 

ΑΕΑ διατάσσει την άμεση ενίσχυση της Δ.Α. Αργολίδας με δεκαμελής ΟΠΚΕ, της 

Θεσσαλίας συμπεριλαμβανομένης. 

Εντός ελάχιστων ωρών ,συνάδελφοι οικογενειάρχες , αρκετοί εξ αυτών με 

εργαζόμενες συζύγους διατάσσονται να λάβουν φύλλο πορείας. 

Άλλη μια ενίσχυση η οποία προέκυψε άρον άρον, για ένα γνωστό ζήτημα εδώ και 

σχεδόν (20) ημέρες στη κοινή γνώμη, μετά από συνάντηση του κ. Υπουργού με 

τοπικό βουλευτή του Νομού Αργολίδας. 

Τίθεται το ερώτημα... Η τοπική Διεύθυνσή Αστυνομίας είχε ζητήσει ενίσχυση? Αν 

ναι, έπρεπε να γίνει η συνάντηση με το κ. Βουλευτή για να αποσταλεί αυτή η 

ενίσχυση?  Αν όχι για ποιο λόγο εστάλλει?  

Κύριε Υπουργέ . 

Οι ΟΠΚΕ στην επαρχία και ειδικότερα στη Θεσσαλία έχουν κυριολεκτικά διαλυθεί , 

έχοντας παραμείνει με λιγότερο από το 1/3 της δυνάμεως τους. Τα δε οχήματα , στη 

περίπτωση της ΟΠΚΕ Λάρισας τα 3 από τα 4 προέρχονται από δωρεές μέσω της  

Ένωσης μας , εκτελούν υπηρεσία σε όλη τη χώρα. 

Κύριε Αρχηγέ . 

Διαφυλάξτε τα κεκτημένα του Προσωπικού. Για ένα γνωστό από εικοσαήμερου 

πρόβλημα όπως αυτό της Ν. Κίου, το ελάχιστο θα ήταν η χορήγηση του Φύλλου 

Πορείας να γίνει τουλάχιστον τρία εικοσιτετράωρα αργότερα, ώστε να 

προετοιμαστούν κατάλληλα οι συνάδελφοι και οι οικογένειες τους. 

 

 



 

 Η κατάσταση με τις με τις μετακινήσεις του προσωπικού είναι ανεξέλεγκτη. 

 Έχει διαλυθεί η προσωπική και οικογενειακή ζωή των συναδέλφων... 

  Επιτέλους ας γίνει ένας σωστός σχεδιασμός με γνώμονα τις πραγματικές 

επιχειρησιακές ανάγκες και όχι για το θεαθήναι... 

                              

                                          ΦΤΑΝΕΙ ΠΙΑ!!!!!!!! 

 

 

 


